
BR. 0002.15.2011 
Protokół  Nr XV/11 

z 15 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 28 grudnia 2011r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym  
(Dz.U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn.zm.) 15 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył 
Przewodniczący Rady Witold Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 14-u. Radny nieobecny – Wojciech Magnucki. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Stanisław Dobrowolski, 
- Z-ca Burmistrza – Krzysztof Szczeponik, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powitał wszystkich zebranych na 15 sesji 
Rady Miejskiej w Sobótce.  Przed przystąpieniem do przedstawienia porządku obrad 
przypomniał, że 10 grudnia odbyła się wigilia dla seniorów i osób samotnych. Złożył 
podziękowania dla wszystkich sponsorów, którzy przyczynili się do organizacji tej imprezy tj. 
Strzeblowskim Kopalniom Surowców Mineralnych, Kierownictwu sklepu PoloMarket, 
Piekarni-Cukierni „U Łucji”, Piekarni Pana Grzegorza Wieczorka, Panu Piotrowi Miękusowi 
z Centrum Konferencyjno-Hotelowego SOBOTEL, Dyrekcji Banku Spółdzielczego w 
Sobótce, Państwu Teresie Tagowskiej i Grzegorzowi Kulińskiemu z Restauracji STANICA, 
Państwu Teresie Tagowskiej i Markowi Sobańskiemu z restauracji BASZTA, Paniom 
Radnym Danucie Nowak i Bernadecie Staneckiej, Księdzu Dziekanowi Edwardowi Jurkowi, 
Dyrekcji i pracownikom obsługi Gimnazjum Gminnego w Sobótce oraz Stowarzyszeniu 
„Ślężański Krąg”.  Podziękowania złożył również dla radnego Jacka Ostrowskiego, który był 
pomysłodawcą organizacji spotkania opłatkowego. Zaznaczył, że podczas tej uroczystości 
miał miejsce przykry incydent, ponieważ autobus nie dowiózł mieszkańców Sulistrowiczek. 
Przeprosił wszystkie te osoby za zaistniałą sytuację. Następnie poprosił o zamianę kolejności 
w porządku obrad sesji pkt. 7 z pkt. 8 z uwagi na fakt, iż Wieloletnia Prognoza Finansowa 
musi zostać podjęta przed budżetem na 2012r.   
Radni w głosowaniu jednomyślnym (14 głosów „za”) wyrazili zgodę na dokonanie zmiany 
kolejności punktów w porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poprosił również o przesunięcie uchwały 
w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa jako pkt. 1 sesji z uwagi na obecność Księdza 
Dziekana. 

Radni w głosowaniu jednomyślnym (14 głosów „za”) wyrazili zgodę na dokonanie 
przesunięcia w porządku obrad sesji, który po dokonanych zmianach przedstawiał się 
następująco: 

 

1. Uchwała w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Sobótki. 
2. Interpelacje i zapytania. 
3. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 25 listopada 2011r. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Sobótka w okresie od  

14 listopada do 9 grudnia 2011r. 
5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2011r. 
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XIV/130/11 z dnia  

25 listopada 2011r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu gotówkowego.   
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na 



lata 2012-2015. 
8. Uchwała w sprawie budżetu Miasta i Gminy Sobótka na 2012r. 
9. Uchwała w sprawie ustalenia zasad i warunków wyłapywania bezdomnych  zwierząt z   

terenu Miasta i Gminy Sobótka oraz zapewnienia im dalszej opieki. 
10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na I półrocze 

2012r.  
11. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień oraz Przeciwdziałania Przemocy dla miasta i gminy Sobótka 
na rok 2012. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Rogów Sobócki (dz. nr 665).  

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Rogów Sobócki (dz. nr 530). 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Sulistrowice. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka. 

16. Wolne wnioski i komunikaty.     
17. Informacja na temat partnerstwa lokalnego Gminy Sobótka i sektora 3.  

 

Ad. 1 

Wniosek w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatelstwa oraz projekt uchwały w 
sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Sobótki dla Ks. Józefa Bełcha przedstawił 
Radny Mirosław Lech. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/143/11 w załączeniu 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sobótce Witold Nazimek przekazał uchwałę w sprawie 
nadania tytułu Honorowego Obywatela Sobótki na ręce Księdza Dziekana Edwarda Jurka. 

Ks. Dziekan Edward Jurek powiedział, że od kiedy pracuje w Sobótce słyszy o Księdzu 
Prałacie Bełchu same pozytywne opinie i jest zaszczycony, że może uczestniczyć w nadaniu 
mu Honorowego Obywatelstwa Sobótki. Zaznaczył, że jeszcze dzisiaj przekaże te informacje 
Arcybiskupowi i Księdzu Kardynałowi. Zaznaczył, że przy okazji ostatnich wyborów 
próbowano zakwestionować obecność kapłana w miejscach publicznych, a tymczasem 
kościół to my i jest wdzięczny Burmistrzowi za to, że jest zapraszany na wszelkiego rodzaju 
opłatki w gminie. Podkreślił, że Ks. Bełch również umiał łączyć ludzi i był swego rodzaju 
pomostem w bardzo trudnych czasach. Powiedział, że w czasach, w których się mówi, iż 
kościół nic nie wniósł w państwo i integrację zauważenie zasług ks. Józefa Bełcha na pewno 
zostanie docenione.  
 

Ad. 2 

Pan Jan Jadowski Sołtys Miejscowości Przemiłów złożył na ręce Przewodniczącego Rady 
oraz Burmistrza MiG interpelacje podpisaną przez wszystkich sołtysów w sprawie obniżenia 
podatku rolnego. 

Treść interpelacji stanowi załącznik do protokołu.  

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 podziękował 
Burmistrzowi oraz wszystkim radnym za życzliwe traktowanie spraw, które składał do 



urzędu, ponieważ wiele z nich udało się pozytywnie załatwić.  

Ad. 3 
Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (14 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 25 listopada 2011 r.  
 
Ad. 4 
Brak uwag. 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2011r. wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/144/11 w załączeniu 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miejskiej Nr XIV/130/11 z dnia 25 listopada 
2011r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu gotówkowego wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/145/11 w załączeniu 
 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że pomimo tego, że podjęto uchwałę o 
zaciągnięciu kredytu, kredyt nie zostanie zaciągnięty, ponieważ otrzymaliśmy dochody w 
kwocie równej wysokości kredytu.  
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2012-
2015 wraz z uzasadnieniem oraz opinią RIO o przedłożonym projekcie uchwały przedstawiła 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/146/11 w załączeniu 
 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Sobótka na 2012r. wraz z uzasadnieniem 
oraz opinią RIO o przedłożonym projekcie uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska 
Skarbnik MiG. Zaznaczyła, że w przedstawionym projekcie uchwały uwzględniono już 
uwagi zawarte w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
Radny Stanisław Krasoń złożył formalny wniosek, aby w dziale 921 dotyczącym bibliotek 
zmniejszyć kwotę z 240 tys. na 180 tys. (o 60 tys.) oraz w dziale 921 dotyczącym kultury 
dokonać zmniejszenia z 302 tys. o 40 tys. i kwoty te przenieść do rezerwy budżetowej dla 
bezpieczeństwa finansowego rady. 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG zaznaczyła, że nie ma takiego pojęcia jak 
bezpieczeństwo finansowe rady.  Podkreśliła, że ten projekt budżetu nie jest niebezpieczny. 
Radny Stanisław Krasoń poprosił o pominięcie zapisu „dla bezpieczeństwa finansowego 



rady”. 
 
Zarządzono głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Radnego Stanisława Krasonia 
Głosów „za” 7 , „przeciw” 3, „wstrzymało się” 4, „nieobecny” 1 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła 
(wraz z przegłosowaną poprawką) 
Głosów „za” 10 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 3, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/147/11 w załączeniu 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i warunków wyłapywania bezdomnych  zwierząt z   
terenu Miasta i Gminy Sobótka oraz zapewnienia im dalszej opieki przedstawiła Pani Beata 
Augustyniak. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/148/11 w załączeniu 
 
Ad.10 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na I półrocze 
2012r. przedstawiła Agata Rekść. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/149/11 w załączeniu 
 
Zarządzono 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Uzależnień oraz Przeciwdziałania Przemocy dla miasta i gminy Sobótka na rok 
2012 przedstawiła Pani Joanna Gonera. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/150/11 w załączeniu 
 
Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Rogów Sobócki (dz. nr 665) przedstawiła Pani Monika 
Liberska. 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/151/11 w załączeniu 
 



Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Rogów Sobócki (dz. nr 530) przedstawiła Pani Monika 
Liberska. Wskazała na mapie, jaki teren oprócz działki 530 zostanie objęty uchwałą, z uwagi 
na fakt, że sprawa dotyczy komunikacji. Dodała, że wjazdy będą od ul. Szkolnej, ale jeszcze 
nie wiadomo jak on będzie wyglądał.  
Radny Marek Knach zapytał, co z rowem biegnącym przez ten teren? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że zgodnie z decyzją Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej może on przebiegać w inny sposób, ale tak naprawdę nie wiadomo, czy 
warunki techniczne na to pozwolą. Podkreśliła, że wszystko wymaga dokumentacji i 
pozwolenia na budowę.  
Radna Leokadia Andrzejewska zaznaczyła, że na komisji powiedziano, że nie będzie 
działań dotyczących rowu. Zapytała, czy podjęcie dzisiejszej uchwały będzie przyzwoleniem 
rady na zmianę biegu tego rowu?  
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że uchwała obejmuje tylko teren, ale gdyby ktoś 
chciał robić coś w obrębie rowu to rada się o tym dowie. 
Radny Marek Knach powiedział, że jego zdaniem najpierw należałoby rozwiązać problem z 
rowem, a dopiero później myśleć o komunikacji w obrębie działki.  
Radny Stanisław Krasoń zaznaczył, że już w 2007r. mówił, że rów ten umiejscowiony jest 
w tym miejscu w sposób naturalny. Zapytał, czy projektant rozmawiał z właścicielami działek 
sąsiednich o uzgodnienie tych zjazdów, ponieważ docierają do niego informacje, że 
właściciele tych działek się na to nie zgadzają? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że po podjęciu uchwały o przystąpieniu nastąpi 
obwieszczenie w gazecie, że podjęto uchwałę, oczekiwanie na wnioski, projekt decyzji, 
uzgodnienia z instytucjami i rozpatrzenie uwag.  
Radny Stanisław Krasoń zaznaczył, że nie przeprowadzono konsultacji z mieszkańcami. 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że nie ma takiego obowiązku. 
Radny Stanisław Krasoń zapytał, czy można ustanowić drogę konieczną, jeżeli pozostali 
właściciele nie wyrażą zgody? 
Pani Monika Liberska wyjaśniła, że na tym terenie można wprowadzić niezależne dwie 
komunikacje.  
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 8 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 5, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/152/11 w załączeniu 
 
Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Sulistrowice przedstawiła Pani Monika Liberska. 
Radna Leokadia Andrzejewska odnosząc się do wcześniej podjętej uchwały w sprawie 
działki 530 w Rogowie Sobóckim złożyła wniosek, aby w przyszłości radni na komisjach 
otrzymywali pełną dokumentację w danej sprawie.  
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XV/153/11 w załączeniu 
 
Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka przedstawiła Pani Monika 
Liberska. 



 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr XIV/154/11 w załączeniu 
 
Ad. 16 
Radny Edward Żaba powiedział, że spółka wodna tworzy bazę danych rolników z terenu 
gminy, dlatego prosi sołtysów o doręczanie wezwań dla rolników, którzy nie uiścili jeszcze 
składek. Dodał, że zgłosiła się do nich forma windykacyjna, która specjalizuje się w ściąganiu 
należności spółki wodnej. Zaznaczył, że spółka ma wsparcie Burmistrza i Radnych i w 
przyszłym roku otrzyma wsparcie finansowe z  budżetu dzięki czemu uda się wyczyścić 
jeszcze większą ilość rowów. Na zakończenie złożył wszystkim zebranym życzenia 
noworoczne. 
Pan Stanisław Nowicki powiedział, że każdy na koniec roku robi bilans podjętych decyzji i 
życzy radzie, aby tych dobrych rzeczy było o wiele więcej niż złych. Złożył życzenia 
noworoczne w imieniu wszystkich przedsiębiorców z Regionalnego Zrzeszenia 
Gospodarczego.  
Pan Rafał Kotwica Sołtys Miejscowości Księginice Małe odnosząc się do wypowiedzi 
radnego Żaby powiedział, że w każdej miejscowości są delegaci spółki wodnej i jego zdaniem 
to oni powinni się zająć doręczaniem wezwań dla rolników. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że jego zdaniem sołtysi 
również powinni włączyć się w ta akcję.  
Pan Rafał Kotwica Sołtys Miejscowości Księginice Małe dodał, że tak naprawdę okazuje 
się, że sołtys nic nie może zrobić tylko wydaje się mu instrukcje do działania.  
Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki zapytał, czy to prawda, że gmina 
nie będzie zaciągała kredytu? 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że to prawda. 
Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki zapytał, co z funduszami 
sołeckimi skoro gmina ma płynność finansową, a zostały one zawieszone z powodu jej braku? 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że w dalszym ciągu gmina nie 
realizuje wydatków bieżących i fundusz sołecki nie zostanie odblokowany.  
Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki zaznaczył, że wnioski do 
funduszu sołeckiego podejmowane są uchwała rad sołeckich i trafiają do gminy po to, aby 
rada zabezpieczyła środki na wykonanie tych zadań.  
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG zaznaczyła, że sołectwa, które nie wykorzystały 
swoich funduszy już ich nie wykorzystają. Podkreśliła, że nie wynika to ze złej woli gminy 
tylko tego, że nie ma pieniędzy. Zaznaczyła, że ta część funduszu, jak również te, gdzie 
wprowadzano zmiany nie będzie objęta zwrotem. Poinformowała, że ona nie powiedziała, że 
gmina ma wolne środki, tylko, że uda się zamknąć rok bez konieczności zaciągania kredytu. 
Pan Rafał Kotwica Sołtys Miejscowości Księginice Małe zapytał, czy muszą zwoływać 
zebranie wiejskie w celu odwołania uchwalonych uchwał? 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG zaznaczyła, że nie ma takiej potrzeby, ponieważ 
uchwały z 2011r. będą realizowane dopiero w 2012r. Dodała, że jeżeli dochody nie zostały 
zrealizowane w 100% to wszystkie wydatki również nie mogą być zrealizowane. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek wyjaśnił, że wpłynęły nowe środki do 
budżetu, ale są zaległe rachunki do zapłacenia.  
Burmistrz Stanisław Dobrowolski podkreślił, że przyszły rok będzie bardzo trudny i nie 
należy sobie robić nadziei, że wszystkie plany zostaną zrealizowane. Poinformował, że  
4 stycznia o godz. 13:00 odbędzie się spotkanie w sprawie ZWiK oraz ZBM. Podkreślił, że 
sprawa organizacji ŚOKSiR budzi na dzień dzisiejszy wiele kontrowersji dlatego prosi 
dyrektora o wyjaśnienie tej kwestii. Na zakończenie podziękował wszystkim za współpracę  
Pan Wiesław Drozdowski powiedział, że już podczas przedstawiania swojej koncepcji 



dotyczącej dalszej działalności ośrodka zauważył, że sama reorganizacja wzbudza wiele 
kontrowersji. Zaznaczył, że z każdej komisji rady wyciągał wnioski. Podkreślił, że koncepcja 
reorganizacji jednostki była jedynie koncepcją. Podziękował radnym za pochylenie się nad 
tematem sali przy ul. Chopina 25 oraz za patrzenie przychylnym okiem na realizowane przez 
ośrodek przedsięwzięcia. Podkreślił, że koncepcja uległa zmianie, ponieważ każdy dyrektor 
chciałby, aby jego koncepcja była wzorcowa. Poinformował, że stan zatrudnienia w 3 
działach (kultura, sport i biblioteka) od 1 stycznia 2012r. będzie wynosił 9 pracowników  
(8,5 etatów). Dodał, że od 1 stycznia 1 osoba będzie zajmowała się księgowością. Powiedział, 
że wszelkie zmiany kadrowe będzie konsultował. Poinformował, że na dzień dzisiejszy dział 
sportu to 5 osób, biblioteki 2, księgowość 1 i dział kultura to jednoosobowo on. Poprosił, aby 
jego również zapraszać na spotkania na których mówi się o ŚOKRiS, ponieważ dzisiaj 
dowiedział się o obcięciu środków. Podkreślił, że szanuje decyzję rady i w ramach 
zatwierdzonego budżetu będą starali się zrealizować wszystko, co zaplanowali. 
 
Ad. 17 
Pan Radosław Szajner przedstawiciel Rady Pożytku Publicznego poinformował, że jako 
organizacje pozarządowe chcieliby w przyszłym roku przekazać kwotę 200 tys. do 
rozdysponowania przez Radę Miejską. Podkreślił, że nie zawsze współpraca pomiędzy tymi 
dwoma sektorami jest zadowalająca dlatego należy stworzyć model współpracy samorządu 
lokalnego z organizacjami. Poinformował o tym, że w dniu dzisiejszym zostanie podpisane 
porozumienie w zakresie współpracy partnerskiej w ramach którego zostaną wypracowane 
modele współdziałania.  
Pani Elżbieta Pasławska powiedziała, że w ostatnim czasie na terenie naszej gminy odbyło 
się kilka spotkań, w których udział wzięły 2 organizacje pozarządowe i instytucje 
zainteresowane partnerstwem. Dodała, że w dobie kryzysu o jakim się mówi, chcą połączyć 
potencjał organizacji działających czynnie. Poruszyła temat komunikacji pomiędzy 
organizacjami i pomyśle stworzenia forum, które pozwoli na wykorzystywanie swoich 
możliwości. Zaprosiła radnych i Burmistrza na uroczyste podpisanie tego porozumienia w 
dniu dzisiejszym w Sobotelu o godz. 15:30. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek na zakończenie złożył wszystkim 
serdeczne życzenia noworoczne.  
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 15 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 12:45.  
 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


